
Vážený pane premiére, 

děkuji Vám za další pozvání na jednání Rady vlády pro zdravotní rizika. Musím jej však odmítnout a 

znovu zopakovat, že nejsem členem vlády, abych se mohl jakkoli podílet na rozhodování v této 

oblasti. Znovu si také dovolím zopakovat, že pandemie COVID-19 by měla být řešena především 

odborně. Budu velmi rád, když se odborníci ministerstva zdravotnictví zúčastní jednání AntiCovid týmu 

a budou s našimi odborníky diskutovat nejen jednotlivá opatření, ale celý strategický plán a 

naplánované varianty řešení situace. Jsem si jistý, že máme společný cíl – vyvést zemi z COVIDové 

krize a nedopustit další kolaps našeho zdravotnictví. Jestli nás něco pandemie naučila, pak je to 

skutečnost, že klíčová rozhodnutí se nesmí odvíjet od rad marketérů. Na politicích je pak, aby za jejich 

realizaci přijali odpovědnost. Poté, co budou všechny odborné otázky vydiskutované a odborníci MZ a 

odborníci AntiCovid týmu naleznou odbornou shodu, rád se na politické úrovni Rady vlády pro 

zdravotní rizika zúčastním. 

 

S pozdravem 

 

prof. MUDr. Vlastimil Válek, CSc., MBA, EBIR 

poslanec, místopředseda strany 
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